
ZÁPIS 
z jednání  Okresního sněmu ČMMJ, z.s.- pobočného spolku v Ústí nad Labem, které se konalo 

dne  25. 5. 2023  od 16 hodin v salonku restaurace „Turistická chata“ u Špůrů v obci Tisá 

 

Přítomni z MR:    Ing. V. Šutera, Ing. V. Černil, Ing. M. Freiberg, J. Frýbová, H.  Machačová, J. Hokeš,  

                               M. Temer, Mgr. M. Laníček, L. Sirý, B. Kopecká - jednatelka 

Host:       předseda dozorčí rady ČMMJ Ing. Alexandr Sedláček, Ph. D. 

Nepřítomen z MR:    P. Nowak 

Dále přítomni:    viz prezenční listina + zmocnění 

 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Ověření schopnosti se usnášet 

3. Volba komisí – mandátová, volební, návrhová 

4. Zpráva předsedy myslivecké rady 

5. Zpráva o hospodaření OMS za rok 2022 

6. Zpráva dozorčí rady 

7. Zpráva odborných komisí – kynologické, střelecké 

8. Zpráva předsedy dozorčí rady ČMMJ Ing. A. Sedláčka 

9. Volba členů MR OMS Ústí nad Labem 

10. Diskuze 

11. Schválení rozpočtu OMS na rok 2022 

12. Přijetí usnesení 

13. Předání vyznamenání a pamětních listů  

14. Závěr 

 

Ad  1/ Zahájení  

 Ing. V. Černil přivítal přítomné členy ČMMJ, z.s. a požádal o minutu ticha za 

zesnulého dlouholetého předsedu OMSu v Ústí nad Labem Ing. B. Freiberga. 

 Dále přečetl program a zahájil jednání. 

Ad 2/ Ověření schopnosti se usnášet 

 Přítomno bylo 17 členů spolku + 16 zmocnění. Tj. celkem 33 hlasujících.  Spolek má ke dni 

konání sněmu 204 členů. Podmínka pro jednání byla splněna a sněm je usnášeníschopný. 

 



Ad 3/ Volba pracovního předsednictva 

 Návrh - Ing. V. Šutera, J. Hokeš. , H. Machačová 

                                                                                            Hlasování:    PRO 33, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 Komise mandátová – B. Kopecká, M. Temer 

                                                                                            Hlasování:    PRO 33, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

 Komise volební – Mgr. M. Laníček, L. Sirý 

                                                                                                          Hlasování:   PRO 33, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 Komise návrhová –  Ing. M. Freiberg, J. Frýbová 

                                                                                             Hlasování:   PRO 33, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 Pracovní předsednictvo určuje zapisovatelem jednání paní Barboru Kopeckou.  

Ověřovatelem zápisu Ing. V. Černila.  

                                                                                            Hlasování:    PRO 33, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

 

Ad 4/ Zpráva předsedy myslivecké rady 

 Zpráva předsedy myslivecké rady o činnosti za uplynulé volební období přiložena. 

 Předseda informoval o problematice nedostatku lektorů a informoval o plánovaných akcích 

OMSu. 

 

 

Ad 5/ Zpráva o hospodaření OMS za rok 2022 

 Zpráva o finančním hospodaření roku 2022 

 Celkové náklady činily 205 592,76 Kč, výnosy 214 475,65 Kč.  

 Hospodářský výsledek tak činí zisk 8 882,89 Kč, oproti plánu, který předpokládal ztrátu         

15 tisíc korun.  

Účetnictví je zpracováváno v soustavě podvojného účetnictví. Prakticky tak, že jednatel vede 

hotovostní pokladnu a připravuje podklady pro zaúčtování, účetní dle dokladů účtuje a předseda 

účetní operace schvaluje.  

                                                                                            Hlasování:    PRO 32, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 

 

Ad 6/ Zpráva dozorčí rady 

 Zpráva předsedy dozorčí rady pana Luďka Sirého přiložena.  

 Nutná oprava střechy a okapů na budově OMSu. 

 Sněm bere zprávu předsedy dozorčí rady na vědomí.  



Ad 7/ Zpráva odborných komisí – střelecké 

 Zprávu ze střelecké komise pronesl pan Jaroslav Hokeš.  

 28.5. proběhnou zkoušky adeptů. 

 Rád by uspořádal střeleckou soutěž. 4-5 družstev na střelnice ve Verneřicích. 

 Sněm bere zprávu předsedy střelecké komise na vědomí.  

 

 

Ad 8/ Zpráva odborných komisí – kynologické 

 Zpráva z kynologie vypracovaná paní Jaroslavou Frýbovou přiložena. 

 MR pochválila perfektní práci paní J. Frýbové ohledně myslivecké kynologie.  

 Sněm bere zprávu kynologické předsedkyně na vědomí.  

 

 

Ad 8/ Zpráva předsedy ČMMJ – A. Sedláček  

 Předseda DR ČMMJ informoval přítomné o sboru zástupců a vysvětloval situaci ohledně 

pojišťovny Halali, a.s.. Větší část podílu vlastní ČMMJ a menší podíl vlastnictví má Myslivost, 

s.r.o.. Nový majitel přislíbil zachování stejné pojistné částky pro členy ČMMJ po dobu 5 let, 

pokud členská základna neklesne pod 40 tisíc členů.  

 Dále informoval o problematice nového mysliveckého zákona a promluvil i o problematice 

zákazu olova v přírodě a jejího dopadu. Tlak z ciziny. Promluvil o těžkostech pořízení 

bezolovnatých střel. 

Dotaz: V. Černil oponoval o těžkostech pořízení bezolovnatých střel a upozornil na podle něj větší 

problematiku a tou je nový myslivecký zákon.  

 

Ad 9/ Volba předseda a místopředsedy OMSu v Ústí nad Labem 

 Návrh přednesl předseda volební komise. 

 

Předseda: Ing. Václav Šutera                                  Hlasování:      PRO 32, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 

 

 Dále vedl sněm předseda MR a dal návrh na místopředsedu MR. 

 

Místopředseda:  Ing. Vladimír Černil                    Hlasování:      PRO 32, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 

 

 

 Návrh na nového člena MR:    Mgr. Martin Laníček   

                                                                                      Hlasování:        PRO 32, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 

 



 Potvrzení volby členů do MR 

 1.)   Michal Temer    

 2.)    Ing. Miloslav Freiberg                                             

                                                                                       Hlasování:      PRO 32, PROTI 0, ZDRŽEL SE 1 

 

 V. Černil upozornil na nesmyslnost stanov na jednoho zástupce OMSu – komplikace 

 Navrhují doporučení zapsání u soudu – 2 statutární orgány – předseda + místopředseda 

 

 

Ad 10/ Diskuze  

Dotaz: M. Temer se zeptal předsedy na myslivecký kroužek pro děti. Předseda odpověděl, že nezná 

přesnou legislativu, tak doporučil spojení se s úřady a jejich požadavky. Úřady mají peníze i zájem 

investovat do vzdělávání dětí.  

Kontakt na sekretariát ČMMJ p. Jakešovou – kroužek dětí, pojištění…atd. 

 

Ad 11/ Schválení rozpočtu OMS na rok 2023 

 Upravený návrh rozpočtu přednesla p. Helena Machačová 

                                                                                Hlasování:    PRO 33, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

 

Ad 12/ Usnesení sněmu 

 Návrhová komise přečetla usnesení sněmu a hlasovalo se. 

                                                                                                       Hlasování:    PRO 33, PROTI 0, ZDRŽEL SE 0 

Ad 13/ Předávání vyznamenání a pamětních listů 

 Ing. V. Šutera a Ing. V. Černil předali vyznamenání a pamětní listy přítomným členům. 

Fotografovala  B. Kopecká. 

Ad 14/ Závěr 

 Předseda poděkoval přítomným za účast a ukončil jednání okresního sněmu.  

Dále pozval přítomné na zajištěný raut.  

 

 

 

 

Přílohy:  



Pozvánka 

Program 

Volební  řád 

Prezenční listina  

Zpráva mandátové komise  

Zmocnění k zastupování  

Prezenční listina – hosté 

Jmenný seznam členů ČMMJ 

Zpráva o činnosti spolku ČMMJ, z.s. a OMR od sněmu v roce 2022 

Plán na rozpočet ČMMJ, z.s. a OMS Ústí nad Labem na rok 2022 

Zpráva předsedy dozorčí rady OMS Ústí nad Labem 

Zpráva z kynologie 

Zpráva o finančním hospodaření roku 2022 

Jubilanti OMS Ústí nad Labem v roce 2023 

Usnesení z jednání sněmu pobočného spolku ČMMJ, z.s. a OMS Ústí nad Labem 

 

 

 

Zpracovala:  Barbora Kopecká 

 


